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Ik wil je even in het volgende meenemen, omdat je dit in ieder geval via het hand aan de kraan overleg gaat terugkrijgen vanuit

de LHV en ik sluit niet uit dat ze hier eerder al over gaan berichten/jou benaderen.

Vanuit DMO is op rijksoverheid.nl een aantal mogelijkheden genoemd waarop mensen die vanuit medische overwegingen geen

mondkapje kunnen dragen dat kunnen aantonen. Een van deze mogelijkheden is: ‘een briefje van een (huis)arts, behandelaar of

instelling”
Deze mogelijkheid is niet met CZ afgestemd, maar ook niet met de LHV of andere beroepsgroepen. De LHV is verontwaardigd
over ontbreken van afstemming en geeft aan dat huisartsen worden platgebeld door mensen die daar ‘even’ een briefje of

stempel willen halen. Daarvan hebben we meerdere signalen. Dit is voor huisartsen een (administratieve) last.

Daarnaast mogen (huis)artsen vanuit de KNMG richtlijn geen medische verklaring afgeven.

Vanuit CZ hebben we richting DMO aangegeven dat we de passage over het briefje van de huisarts van de site willen. Het maakt

namelijk niet uit hoe je dit ook nuanceert, mensen zullen bij het lezen hiervan hun huisarts blijven benaderen om een briefje
voor ze uit te schrijven of stempel te willen krijgen. Daarnaast is het voor huisartsen natuurlijk de vraag wanneer het officieel

wel of geen medische verklaring is. Wij zijn nog steeds van mening dat deze zin een last voor huisartsen veroorzaakt en zouden

de zin er vanuit belang van LHV en de huisartsen er alsnog graag uit hebben. Argument vanuit ons is ook dat we de

LHV/huisartsen de huidige/komende tijd hard nodig hebben (denk aan vaccineren maar ook bij zorgverlening rondom reguliere
zorg en covid) en onrust daarbij niet behulpzaam is.

DGLZ) heeft contact opgenomen met de KNMG. Zie mailverkeer hieronder. Hij vraagt de KNMG om zelf voor

verduidelijking bij de beroepsgroep te zorgen over dat het niet gaat om een medische verklaring in officiéle zin.

Dit zal voor de LHV hoogstwaarschijnlijk geen oplossing zijn en zij zullen hier in ieder geval in het hand aan de kraan overleg,
maar vermoedelijk al eerder, een punt van maken. Wij hebben hier nu al veelvuldig contact over met de LHV. Ergens wil de LHV

vandaag of morgen met een persbericht hierover naar buiten gaan.

Je kunt dit in het hand aan de kraan overleg laten inbrengen door de LHV. Ons advies is om hier al eerder over te schakelen met

DGLZ en daarop volgend eventueel met de LHV, om zo onrust bij de LHV/huisartsen zoveel mogelijk te voorkomen. Laat het aub

weten als je nog iets van ans nodig hebt.

Groet,
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Dubbel


